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ZAPISNIK SA SKUPŠTINE AGFSVEMO ODRŽANE 18.5.2018. 

 
ZAPISNIK 

 sa Skupštine održane 18.05.2018. godine u prostorijama Građevinskog fakulteta 
Sveučilišta u Mostaru, Matice hrvatske bb. 

 
 

Zasjedanje godišnje Skupštine Alumni Građevinskog fakulteta Sveučilišta u Mostaru (u daljem 
tekstu: AGFSVEMO) započelo je 18.05.2018. godine u 18.00 sati u prostorijama Građevinskog 
fakulteta Sveučilišta u Mostaru u amfiteatru u prizemlju zgrade. 
 
Na sjednici je nazočilo 38 članova AGFSVEMO. 
  
Na prijedlog Predsjednika Upravnog odbora AGFSVEMO Marija Jurišića za Predsjedatelja 
skupštine izabran je Mario Jurišić jednoglasno. 
 
Zatim je Predsjedatelj skupštine pročitao prijedlog dnevnog reda: 

- Izvješće o dosadašnjem radu i aktivnostima AGFSVEMO. 
- Usvajanje godišnjeg plana rada AGFSVEMO. 
- Donošenje odluke o visini članarine AGFSVEMO. 
- Dogovor o datumu slijedeće Skupštine AGFSVEMO. 
- Ostalo (Razno). 

 
Dnevni red je usvojen jednoglasno.  
 
Ad.1) Pod prvom točkom dnevnog reda Predsjedatelj skupštine je iznio slijedeće izvješće o 
dosadašnjem radu:  

1. Udruga AGFSVEMO registrirana je kod Ministarstva pravde BiH 15.05.2017. godine pri 
čemu je usklađen Statut AGFSVEMO sa Zakonom o udrugama. Također definiran je znak 
AGFSVEMO te su izrađeni pečati Udruge.  

2. 01.12.2017. godine održana je 1. sjednica Upravnog odbora AGFSVEMO. 
3. Kako bi Udruga AGFSVEMO mogla pravilno djelovati, potrebno je bilo dobiti ID broj i 

otvoriti bankovni račun AGFSVEMO. U tom kontekstu 10.4.2018. godine sklopljen je 
Ugovor o najmu i korištenju prostora i opreme te Ugovor o vođenju računovodstvenih 
usluga između AGFSVEMO i Građevinskog fakulteta Sveučilišta u Mostaru. 

4. 19.04.2018. godine održana je 2. sjednica Upravnog odbora AGFSVEMO. 
5. Rješenje o registraciji poreznog obveznika (ID broj) dobijeno je 23.4.2018. godine, a 

24.4.2018. godine dobijena je obavijest o razvrstavanju pravne osobe prema klasifikaciji 
djelatnosti. 

6. Sa gore navedenim stekli su se uvjeti za pokretanje zahtjeva za otvaranje bankovnog 
računa koji je pokrenut u Unicredit d.d. Mostar i čije se dobijanje očekuje do 23.5.2018. 
godine.  

7. Otvorena je nova e-mail adresa AGFSVEMO koja glasi alumni@gf.sum.ba koja će se 
koristiti u narednoj korespodenciji između članova AGFSVEMO. 

 
 
 

mailto:alumni@gf.sum.ba�


 AA  LL  UU  MM  NN  II   
Građevinskog fakulteta Sveučilišta u Mostaru  
    Matice hrvatske bb, 88000 Mostar, Bosna i Hercegovina 

 

ZAPISNIK SA SKUPŠTINE AGFSVEMO ODRŽANE 18.5.2018. 

Ad.2) Pod drugom točkom dnevnog reda Predsjedatelj skupštine je iznio godišnji plana rada:  
 

1. U sklopu proslave 40 godina rada Građevinskog fakulteta Sveučilišta u Mostaru predlaže 
se da AGFSVEMO dadne svoj doprinos organizirajući određena stručna predavanja ili 
prezentacije. 

2. Predlaže se organiziranje prezentacija uspješnih poduzeća i karijera bivših studenata 
Građevinskog fakulteta Sveučilišta u Mostaru. 

3. Kako bi se potakla suradnja i razmjena informacija između članova udruge AGFSVEMO 
predlaže se izrada foruma. 

 
Nakon iznesenog godišnjeg plana rada Predsjedatelj skupštine pozvao je članove na raspravu. 
 
 Mladen Kožul

 

 je predložio prezentaciju stručnih projekata (stručni sati) u sklopu udruge 
AGFSVEMO. 
Mladen Kustura

 

 je predložio povezivanje udruge AGFSVEMO sa ostalim udrugama 
Građevinskih fakulteta unutar BiH. 
Goran Šunjić

 

 je predložio podizanje vidljivosti udruge AGFSVEMO na višu razinu na webu 
koristeći CV-ove, slike itd. Također je naglasio kako postoji prostor unutar Građevinskog 
fakulteta za održavanje znanstvenih ili stručnih sati koji bi se organizirali od strane 
udruge AGFSVEMO kao i sudjelovanje u izradi monografije za proslavu 40 godina 
Građevinskog fakulteta. 
Zoran Perić

 

 je naveo kako je potrebno poraditi na aktivnostima oko pridruživanja novih 
članova u udrugu AGFSVEMO. 
Ladislav Bevanda

 

 je naglasio kako je jedna od svrhe ove udruge AGFSVEMO umrežavanje 
njenih članova radi bolje međusobne suradnje. 
Ivan Topić

 

 je predložio da udruga AGFSVEMO bude inicijator aktivnosti na uspostavi 
strukovne komore radi zaštite struke. 
Goran Šunjić

 

 je naglasio kako je potrebno napraviti analizu stanja koje se odnosi na 
strukovna udruženja kako bi se na narednoj skupštini donijeli zaključci vezani za 
aktivnosti na uspostavi strukovne komore. 
Mario Jurišić 

 

je predložio da se usvoji zaključak kojim se podržava inicijativa za osnivanje 
strukovne komore. 
Ivan Lovrić

 
 je naglasio kako je potrebno razraditi ideju za osnivanje strukovne komore. 

Goran Šunjić 

 

je predložio da se do naredne skupštine napravi cjelokupna analiza za 
pokretanje inicijative za osnivanje strukovne komore. 
Ivana Domljan

 
 je predložila da se uradi mobilna aplikacija za umrežavanje članova. 

Dragan Miličević

 

 je predložio da se formira radno tijelo za analizu stanja strukovnih 
komora. 
Mario Jurišić 

 

je predložio da se Ivan Topić zaduži za prikupljanje informacija o stanju 
vezano za strukovne komore. 
Mario Rotim 

 

je informirao kako je 18.3.2018. godine upućena inicijativa o donošenju 
zakona o strukovnim komorama arhitekata i građevinaca. 
Marin Barbarić
 

 je naglasio kako treba postaviti realne ciljeve koji se mogu ostvariti. 

Nakon rasprave usvojeni su slijedeći zaključci: 
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- Zadužuje se Ivan Topić da napravi analizu stanja vezano za strukovne komore i da na 
nekom od slijedećih sastanaka Upravnog odbora o tome informira članove UO kako bi se 
zajednički pripremio prijedlog aktivnosti koji bi se iznio na slijedećoj skupštini Udruge. 

- Nalaže se Upravnom odboru AGFSVEMO da razmotri i ostale prijedloge iznesene u 
raspravi i pripremi prijedlog načina realizacije istih. 
 

Ad.3) Pod trećom točkom dnevnog reda Predsjedatelj skupštine predložio je da se donese 
odluka o visini godišnje članarine u iznosu od 20 KM. Odluka je jednoglasno usvojena. 
Predsjedatelj skupštine je naglasio kako za plaćanje članarine postoje 2 načina. Prvi način je 
gotovinski (za članove koji prisustvuju skupštini) i putem žiro računa. 
 
Naglašeno je kako će svi članovi AGFSVEMO dobiti obavijest o održanoj skupštini te o načinu 
plaćanja članarine. 
 
Ad.4) Pod četvrtom točkom dnevnog reda Predsjedatelj skupštine predložio je da se naredna 
skupština održi krajem 2. mjeseca 2019. godine. Odluka je jednoglasno usvojena. 
 
Zatim je Predsjedatelj skupštine pozvao sve članove AGFSVEMO na zajedničko druženje i večeru 
u restoran Libro. 
 
Skupština je zaključena u 19.20 sati. 
 
 
Mostar, 18. svibnja 2018. 
 
 

Zapisničar: Tajnik udruge Predsjedatelj skupštine 

___________________________ ___________________________ 

Dragan Katić Mario Jurišić 

 
 


